

Date: 15 April 2021

التاريخ: 15 ابريل 2021م

**Subject: Redemption of U.S \$300 Million Perpetual Tier 1 Capital Securities (Capital Securities) listed on the Irish Stock Exchange plc (Euronext Dublin)**

**الموضوع: : استرداد 300 مليون دولار أمريكي  
لسندات رأس المال الدائمة من المستوى الأول  
(سندات رأس المال) المدرجة في البورصة  
الإيرلندية (يورونكست دبلن)**

The Bank issued the Capital Securities in November 2015.

أصدر البنك سندات رأس المال هذه في نوفمبر 2015م.

Pursuant to Condition 9.1(b) (*Redemption and Variation-Bank's Call Option*) of the terms and conditions of the Capital Securities, the Bank has issued an irrevocable notice to the holders of the Capital Securities that on 18 May 2021 (the **Redemption Date**) it will redeem all outstanding Capital Securities at their principal amount together with interest accrued to but excluding the Redemption Date.

عملاً بالبند رقم 9.1 (ب) بشأن خيار البنك في استرداد السندات الوارد في شروط وأحكام سندات رأس المال، فقد أصدر البنك إشعاراً نهائياً لحاملي سندات رأس المال بأنه في 18 مايو 2021م (تاريخ الاسترداد) سيسترد البنك جميع سندات رأس المال المستحقة بقيمتها الأصلية بالإضافة إلى المستحقة عليها باستثناء تلك المستحقة في تاريخ الاسترداد.

Following the Redemption Date, the Bank will request Euronext Dublin to delist the outstanding Capital Securities from the regulated market of Euronext Dublin.

وبعد انقضاء تاريخ الاسترداد سيطلب البنك من يورونكست دبلن إلغاء إدراج سندات رأس المال المستحقة من السوق المنظمة ليورونكست دبلن.

For further information please contact:  
[ir@nbo.om](mailto:ir@nbo.om)

لمزيد من المعلومات يرجى التواصل عبر البريد الإلكتروني [ir@nbo.om](mailto:ir@nbo.om)

Abdullah Zahran Al Hinai

Chief Executive Officer



عبد الله زهران الهنائي

الرئيس التنفيذي